



LARGE APARTMENT - ON THE ROCK OF MONACO. Nestling at the heart of the Rock of Monaco, this elegant apartment, rare and very special, is reached by private elevator. Luxuriously renovated, it offers 5 bedrooms, 5 bathrooms, and different outdoor areas with a Mediterranean ambiance to ensure comfort and serenity. A cellar and a private box-garage at the very foot of the building completes this exceptional property. Ref. MP-2898. Price : 38,000,000 €.

GRAND APPARTEMENT - AU CŒUR DU ROCHER. Niché au cœur du Rocher de Monaco, cet élégant appartement rare et singulier est accessible par un ascenseur privatif. Luxueusement rénové, il bénéficie de 5 chambres et 5 salles de bains. Il propose également différents espaces extérieurs aux accents méditerranéens pour offrir confort et sérénité. Un box de parking privatif directement au pied de l'immeuble complète ce bien d'exception ainsi qu'une cave. Réf. MP-2898. Prix : 38.000.000 €.

MIELLS
MONACO REAL ESTATE

CHRISTIE'S
INTERNATIONAL REAL ESTATE

Le charme d'un décor
marmoréen...



Cet appartement du front de mer monégasque, à quelques encablures des plages du Larvotto, recèle 255 m² que prolonge une terrasse de 25 m² face à la mer et au Cap Martin. *Not far from the Larvotto Beach in Monaco, this seafront apartment of 255 m² is prolonged by a terrace of 25 m² facing the sea and Cap Martin.* **Prix sur demande. Miells - Christie's International Real Estate (00 377 97 97 79 29).**